
Obec Nová Ves u Chotěboře 

582 73 Nová Ves u Chotěboře 63 
tel. 604 475 118 , obec@novavesuchot.cz 

 

 

 

  

 

    ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE  
        Poř.č. 2/2020 ze dne 13.2. 2020 v 18.00 hod v prostorách místní galerie 

 

Přítomni: Culková, Doležán, Marková, Čermák, Kolář, Karlík, Ing. Sadílek, 

                  Ing. Uchytil, Ing. Arch. Marek 

 

 

Hosté: p. Čapek, p. Vacek, p. Beneš, p. Bříza, p. Petrů, p. Pelikán 

 

1. Starostka přivítala přítomné členy ZO a hosty, zahájila zasedání  

 

a. Starostka konstatovala řádné svolání ZO a podle počtu přítomných členů 

 

    ZO konstatovala, že je zastupitelstvo usnášení schopné 

 

b. Starostka předložila program jednání zastupitelstva obce a požádala o jeho případné  

  

    doplnění a rozšíření 

 

Návrh usnesení: ZO schvaluje doplnění a rozšíření programu jednání  

Pro 8, Proti 0, zdržel se 0- schváleno 

c. Starostka navrhla za ověřovatele zápisu p. Karlíka, p. Čermáka  

Návrh usnesení: ZO schvaluje ověřovatele zápisu 

Pro 8, Proti 0, zdržel se 0- schváleno 

Starostka přednesla kontrolu usnesení za měsíc leden 2020 

 

3. Starostka přednesla informace o akci ZŠ Nová Ves u Chotěboře 

  Starostka přednesla informaci o cenové nabídce na vzduchotechniku do ZŠ Nová Ves  

  u Chotěboře, která byla součástí materiálů k prostudování na zasedání ZO zastupitelům  
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v částce 62. 825,- Kč s DPH od firmy Wandel Czech s.r.o.,( vzduchotechnika je požadavek 

hygieny ke kolaudačnímu řízení Vestavby odborných učeben, vč. dvoukřídlích 

protipožárních dveří v přízemí, kde se čeká stále na dodání). 

Návrh usnesení: ZO schvaluje nabídku od firmy Wandel Czech s.r.o. na dodělání 

vzduchotechniky na chlapecké WC , dle požadavků hygieny 

Pro 8, Proti 0, zdržel 0- schváleno 

Starostka přednesla informace k podání dotace na školní hřiště. 

ZO bere na vědomí 

Příchod p. Ing. Sadílka- 18:10 hod  

 

4. Starostka přednesla informace k akci Prodloužení vodovodního řádu do Nového Dvora 

- představenstvo VAK HB schválilo příspěvek na 26 přípojek v Novém Dvoře (v částce  

  10.tisíc na jednu přípojku) 

ZO bere na vědomí přednesené informace  

5. Starostka přednesla informaci o akci Chodník na Chotěboř 

  - bude doplněno veřejné osvětlení podél Chodníku na Chotěboř při vhodném počasí 

ZO bere na vědomí přednesené informace 

 

6. Starostka přednesla informace k akci Cesta  par.č.2124/1 

 - rozšíření veřejného osvětlení podél této komunikace, bude budováno při vhodném počasí 

ZO bere na vědomí přednesené informace 

 

7. Starostka přednesla informace k nově chystaným stavebním parcelám 

- domluvena schůzka s p. Ing. Kujanem ohledně komunikace v níž mají být umístěny  

  inženýrské sítě vč. tlakové kanalizace 

-podán podnět na odboru územního plánování na změnu územního plánu č.2 

 ( řešení konkrétních připomínek) 

ZO bere na vědomí přednesené informace 



8. Starostka přednesla žádost Cetinu a.s. k vyjádření stavbě vedení a zařízení sítě 

elektronických komunikací 11010- 093490- RVDSL9946_C_E_CHTB33-CHTB1HR_NDN 

a Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti  

Návrh usnesení: ZO schvaluje návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti a 

pověřuje starostku podpisem této smlouvy 

Pro 9, Proti 0, zdržel se 0- schváleno 

 

9. Starostka přednesla informace o zveřejněném Záměru s Krajem Vysočina a SO 422- 

vedení VO v obci Nová Ves u Chotěboře ze dne 9.1. 2020 

 Návrh usnesení: ZO schvaluje Záměr s Krajem Vysočina a SO 422- vedení VO v obci 

Nová Ves u Chotěboře na pozemky par.č.2180/23, 2180/21, 83/6, 2180/19, 2180/27, 

2180/25, 92/14, 2063/22, 2063/22, 2063/20, 2063/21, 2063/19, 2185/2, 2063/23, 

2062/17,2062/16  

Pro 9, Proti 0, zdržel se 0- schváleno 

10. Starostka přednesla informace z Podhůří Železných hor o.p.s. 

- starostka přednesla informace ze schůze zakladatelů Podhůří Železných hor o.p.s. dne 22.1. 

2020, kde byla A. Culková delegována místo p. Ing. Uchytila jako člen SR pod bodem 

jednání č. 5 ( Zápis z 12. jednání Zakladatelů o.p.s. Podhůří železných hor konané dne 22.1. 

2020), dále plynule pokračovalo zasedání Správní rady Podhůří železných hor o.p.s.( 

projednání vstupních poplatků, personální záležitosti, zpráva ředitelky MAS) – starostka 

přednesla ZO informace 

 ZO bere na vědomí přednesené informace  

11. Starostka přednesla informace ze Svazku obcí Podoubraví 

    - předneseny informace, že je možnost se připojit k hromadné žádosti svazku na pořízení  

velkoobjemových kontejnerů na svoz objemného odpadu z výzvy OPŽP, která bude 

vyhlášena začátkem března 

 Návrh usnesení: ZO schvaluje se připojit do hromadné žádosti a pořízení 1 nízký a dva 

velké velkoobjemové kontejnery 

Pro 9, Proti 0, zdržel se 0 

12. Starostka přednesla ZO nabídky na pořízení Kamerového systému v obci Nová Ves u 

Chotěboře.  Starostka obeznámila zastupitelstvo, že byli řádně doručeny 3 nabídky od firmy 

Coprosys- Leonet s.r.o., 2htech s.r.o., Kelcom Havlíčkův brod spol.s.r.o. 

Dne 12.2. 2020 se sešla výběrová komise, která doporučila zastupitelstvu nabídku  



od firmy 2htech s.r.o. z Česko Bělé v částce 65.221,35,- Kč bez DPH. 

( komise ve složení Culková, Doležán, Marková, J. Jindra). 

Návrh usnesení: ZO schvaluje na doporučení výběrové komise nabídku na zajištění 

kamerového systému v obci Nová Ves u Chotěboře nabídku firmy 2htech s.r.o. v částce 

65.221,35,- Kč bez DPH 

Pro 9, Proti 0, zdržel se 0 – schváleno  

 

13. Starostka předala slovo p. Doležánovi, který shrnul práce v obecních lesích. 

 - ZO souhlasí i nadále s odkupem dřeva do Hranic. P. Doležán přednesl informace co nás  

čeká v nastávajících měsících za práci v lese ( likvidace kůrovce trvá, úprava pasek na 

sázení, stavění oplocenek i nadále je počítáno se spoluprací s místními spolky) 

 ZO bere na vědomí přednesené informace a děkuji za spolupráci p. Benešovi, p. 

Křováčkovi, p. Pavlasovi 

  

14. Starostka přednesla informace k Čistírně odpadních vod. 

   - Starostka zastupitele informovala o možných osvobozeních od poplatků z ČOV, které by 

se týkalo obyvatel, kteří mají trvalý pobyt v Nové Vsi u Chotěboře, ale prokazatelně tady 

nežijí ( bylo by na OÚ řádně doloženo př. hrazením nájemného) 

 Návrh usnesení: ZO schvaluje k dopracování směrnice na ČOV doplnit jmenným 

seznamem, který bude pouze k dispozici pro interní účely pí. pokladní, pí. účetní a pí. 

starostce k vybrání poplatků za stočné 

Pro 9, Proti 0, zdržel se 0- schváleno  

15. Starostka přednesla informace o dotaci Hasiči DA, přišli schválené technické podmínky a 

bude pokračovat ve vyřizování dotace na automobil (výběrové řízení) 

ZO bere na vědomí přednesené informace  

16. Starostka přednesla informace ohledně parcelace v Kohoutově (dopracování 

geometrického zaměření) 

    ZO bere na vědomí přednesené informace 

    

17. Starostka přednesla informace k výběrovému řízení na obecního zaměstnance, kde se 

výběrová komise na základě vyzkoušení v praxi shodla na výběru kandidátky p. Dymákové. 

Paní Dymáková nastoupí do zaměstnání pro obec Nová Ves u Chotěboře od 2.3. 2020. 



 ZO bere na vědomí předložené informace a bere na vědomí rozhodnutí výběrové 

komise 

18. Starostka předložila zastupitelům inventurní soupis drobného majetku rybářů. Požádala o 

vyjádření zastupitele 

Návrh usnesení: ZO schvaluje vypracování darovací smlouvy za symbolickou částku 

převést majetek na spolek Rybářů a pověřuje starostku vypracováním této smlouvy a 

podpisem ( přílohou bude inventurní soupis o jaký majetek se jedná) 

Pro 9, Proti 0, zdržel se 0- schváleno 

 

19. Starostka přednesla informace o odměňování zastupitelů a současně navrhuje, aby částky, 

které pobírají zastupitelé a místostarosta zůstaly stejné jako pro rok 2019. 

Návrh usnesení: ZO schvaluje zachovat výši odměn pro zastupitele a místostarostu 

stejné výši jako pro rok 2019 

Pro 9, Proti 0, zdržel se-schváleno 

20. Starosta přednesla zprávu o kontrole VZP 

 ZO bere na vědomí přednesenou zprávu 

21. Starostka přednesla návrh včetně písemného soupisu na vyřazení obecního majetku  

   Návrh usnesení: ZO schvaluje návrh na vyřazení obecního majetku dle přílohy 

  Pro 9, Proti 0, zdržel se 0- schváleno 

22. Různé: KD-projektová dokumentace, bod trvá 

                  Hrobová místa-bod trvá 

                  Kontejnerové stání-bod trvá 

                  Zastráň- starostka přednesla zastupitelstvu fotodokumentaci komunikace (     

zastupitelé se shodli na řešení situace hned z jara při vhodném počasí) 

                  Zaměření pozemků-847/44, 847/45, 847/36- bod trvá 

                  Veřejné osvětlení-v přípravě světla na výměnu od firmy ECO Světla (dle počasí 

bude probíhat výměna a dodělání osvětlení) 

                  Obecní byty, úprava na horním hřišti- domluvit zjednodušenou projektovou 

dokumentaci z důvodu dotace POV, zastávka Nový Dvůr- betonová, zvonička v Novém 

Dvoře, Cesta do Podlesí 

 



23. Rozprava: 

 Místostarosta p. Doležán navrhl zastupitelstvu pořídit starostce nový služební mobil 

 Návrh usnesení: ZO souhlasí s pořízením služ. mobilu pro starostku 

 Pro 8, Proti 0, zdržel se 1(Culková)- schváleno 

 

Ukončení zastupitelstva: 13.2. 2020 v 19:44 hod 

Ověřovatelé zápisu: p. Karlík………………………………. 

                                 p. Čermák……………………………… 

 

 

 

 

starostka obce A. Culková………………………………. 

           

                                 

 

 

 

 

Vyvěšeno: 20.2. 2020     

Sejmuto:            

 

 

  

    

 

 



 

 

 

    

 

 

 

 

 


